

# 英國的生態藝術發展與實例

## The Development and Examples of Ecological Art in Britain

### 目錄

#### Table of Contents

大衛黑利序

Preface by David Haley

自序

Preface by the author

致謝&呈獻

Acknowledgement & Dedication

CH 1，城市與河流：大衛黑利在烏佛斯頓的實戰經驗

Urban and River: David Haley and his unculverting work in Ulverston

CH 2，由『水』到『火』：Platform 與倫敦的水、火情讎

From 'Water' to 'Fire': Platform's art works tangled with London History

CH 3，生態／藝術社區發展的實例：英國諾爾衛斯特社區

Eco/Art Practice in Community: the Knowle West Community in Bristol, UK

CH 4，轉型運動與生態藝術的相遇－轉型市鎮托特內斯(TTT)

The Encounter of Transition Movement and Ecological Art – the Transition Town Totnes (TTT)

CH 5，溫室英國

Greenhouse Britain

CH 6，以街頭行動進行社會實踐的約翰喬丹

The Artist Using Direct Action to do Social and Ecological Art Activism – John Jordan

CH 7，從生態再造角度看市鎮發展－布里斯托、艾倫波登與生態城市的想像和實踐

From 'Ecological Place-making' to Urban Development – Alan Boldon and his theoretical construction on Eco-ci-y

附錄，生態實踐：藝術與解構氣候變遷 – 大衛黑利

Appendix, *Ecology in Practice: Art and the Deconstruction of Climate Change* by David Haley